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Editorial Reviews

Review

“I credit the success of my marriage to the teachings of Yehuda Berg. My wife helped a
little too…And I was there. The wisdom shared in this book has led to a greater
happiness than I ever thought possible. I hope you can find the same happiness with
this beautiful soulution!” — Ashton Kutcher

Product Description

More than a decade after the runaway bestseller The Rules advised women on how to
land "Mr. Right," it’s time for a new set of rules that takes a more spiritual approach.
These rules are based on the timeless wisdom of Kabbalah and the very nature of the
Universe itself. The Spiritual Rules of Engagement describes how Kabbalah views
relationships and what makes them work (or not work); and reveals that it is the
woman who holds the power to determine the outcome. The book explains the
spiritual reasons behind the way in which men and women think and act differently.
Although not a book of dating tips, its rules do work. They have to work: They are the
Laws of the Universe. You’ll learn the true meaning of the term "soul mate;" and why
it is that your soul mate has to find you, not the other way around. Written by a
kabbalistic teacher who regularly provides counsel to hundreds of individuals and
couples, and who is happily married himself, the book will resonate with people of all
backgrounds. These are more than just rules of engagement; they’re rules for
creating a happier, more fulfilling life.

作者介绍: 

耶胡达•伯格（Yehuda Berg）

著名的卡巴拉研究者，国际卡巴拉中心主管，其教学及讲座极富很大影响力，风行欧美
，逾六千万人参加过耶胡达关于爱情与婚姻的讲座。其著述同样颇丰，主要著作包括畅
销书《卡巴拉的力量》《上帝的七十二个名字》《爱情卡巴拉》《红线书》等。
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书评

很早以前看到过一个理论，说人们往往认为男女之间关系的走向是男性在起主导作用，
他们狩猎、追逐、捍卫领地，而实际上在两性关系里，真正起主导作用的是女性，她们
的暗示鼓励着男性采取进一步行动，男性前进的每一步其实都得到了女性的鼓励，只是
这种引导的伪装之深，让...  

-----------------------------
其实是一个很浅显的道理，男女之间的爱情，还是女人的管理决定着爱情的最终走向，
我很遗憾我居然花了几年的时间才终于明白了这些。
也终于明白了自己之前的感情失败的原因，我总是以那种迫不及待的，担心对方焦虑的
心情，匆匆的投入一场爱情，并且全部身心的付出自己的真情。...  

-----------------------------
“若你对一段感情感到气馁，或是生活中缺少爱情的火花，其原因在于你尚未发觉自己
身惊人的能量。爱情的精神法则就是教你如何让自己与光相联”
首先，想先了解能量从哪里来，它是什么？
“相似的事物互相吸引，相异的事物互相排斥
“两个实体越是相似，他们的关系越是亲密的...  
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